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Telki fogorvosi körzet 

 

Az elmúlt egy évben nem történt érdemi változás a rendelő üzemelését illetően. Az 

asszisztensi feladatokat Juhász-Horváth Bernadett látja el tavaly augusztus óta. Így egy év 

távlatában talán kijelenthetem, hogy az eddigi alkalmazottak közül ő tűnik a 

legalkalmasabbnak minden szempontból.  

Finanszírozási oldalról sem történt komolyabb előrelépés, március óta kaptak az asszisztensek 

egy minimális bértámogatást. Ez főleg annak tükrében aggasztó, hogy a fogászati anyagok 

árai az elmúlt 2-3 évben két-háromszorosára nőttek, amelyeket ugyan úgy ki kell fizetni egy 

alapellátó körzetnek, mint egy tehetős budai magánrendelőnek. 

Köszönjük az Önkormányzatnak a fölszerelt napelemeket. Amennyiben egy jövőbe tekintő 

javaslattal élhetek, ki lehetne egészíteni az egészségházban dolgozók számára kiépített 

elektromos autó töltési lehetőséggel, amennyiben a telepített napelem kapacitása lehetőséget 

teremt rá, gyanítom nincs teljes egészében felhasználva a megtermelt mennyiség. 

Munkánkat a tőlünk telhető legnagyobb körültekintéssel és becsülettel igyekszünk végezni a 

továbbiakban is. 
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